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Protokół nr 2/2015  

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 13 stycznia 2015  roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu – Tomasz Pawlak.  

 

Ad. 2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

a) zmian budżetu i w budżecie. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Burmistrz wyjaśnił, że planuje się rozbudowę pralni, pomieszczeń socjalnych 

oraz pomieszczeń poligrafii. Na rozbudowę Zakładu można pozyskać środki 

pozabudżetowe między innymi z Zarządu Województwa Wielkopolskiego 

PFRON, jednak należy zabezpieczyć środki własne, jak zapisano w projekcie 

uchwały. 

 

Radny Tomasz Pawlak zapytał jaka jest szansa na otrzymanie w/w 

dofinansowania. 

 

Burmistrz poinformował, że prawie 100%, jeśli będzie komplet dokumentów. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał jaki jest koszt rozbudowy ZAZ. 
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Burmistrz wyjaśnił, że szczegóły przedstawi Kierownik Zakładu Aktywności 

Zawodowej w Leonowie, łącznie wg kosztorysu ok. 600 tys. zł, Gmina musi 

zabezpieczyć w budżecie 300 tys. zł. Zakład zatrudnia 35 osób 

niepełnosprawnych oraz 12 osób pozostałych. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu prosił o wydanie opinii do w/w projektu 

uchwały przez poszczególne Komisje.  

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna. 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna. 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

b) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Dąbrówce. 

Przewodniczący Komisji – Tomasz Pawlak przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Burmistrz poinformował, że właściciel działki nr 40/3 położonej w Dąbrówce 

Firma MRÓZ S. A. zwrócił się z wnioskiem o sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym działki nr 41 położonej w Dąbrówce, gdyż działka ta stanowi 

drogę dojazdową do jego nieruchomości. Droga ta jest obecnie w bardzo złym 

stanie technicznym. Wnioskodawca poinformował, że posiada środki finansowe, 

które przeznaczy na remont tej drogi. Zobowiązuje się również udostępnić dojazd 

do działek nr 40/1, 34/1 i 34/2. Służebność dojazdu zostanie zapisana w akcie 

notarialnym oraz w księdze wieczystej.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna. 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna. 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 
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b) zarządzenia wyborów sołtysów. 

 

Burmistrz poinformował, że w ciągu 6 miesięcy od wyborów samorządowych 

należy przeprowadzić wybory sołtysów, w związku z powyższym został 

przygotowany projekt uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna. 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna. 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie Burmistrz zapytał radnych czy wyrażają zgodę na dowożenie 

osób niepełnosprawnych do świetlicy w Gostyniu przez Zakład Aktywności 

Zawodowej w Leonowie. 

 

Wszyscy radni głosowali za wydaniem pozytywnej opinii w w/w sprawie. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak  

 


